
 
Valtuustoaloite / Yhdyslatu, valtuutettu Tita Haapajoki 
 
Kaupunginhallitus 21.02.2022 § 86 
  
  
 
Valmistelija Liikuntapaikkaesimies Aki Huhtala 
 
 Valtuutettu Tita Haapajoen valtuustoaloite 13.12.2021: 
 
 Liikuntapalveluissa suunnittelukauden 2022 – 2024 keskeisten toimintaa 

ohjaavien tavoitteiden mukaan liikuntapaikkojen turvallisuuden, 
tasokkuuden ja saavutettavuuden parantaminen on tavoitteena.  

 
 Esitänkin, että Palonkylä/Tikkamäki alue yhdistetään kaupungin laajaan 

latuverkostoon vetämällä yhdyslatu Kaupunginmetsästä Ahtimuksentien 
P-paikalle. Kyläyhdistys on tehnyt latupohjan valmiiksi, ja toivoo kaupungin 
latukoneen ajavan reilun kilometrin mittaisen piston. Aikaa latukoneella 
menee vain reilu viisi minuuttia suuntaansa, eli se ei lisää kaupungin 
kustannuksia juurikaan, mutta parantaa paljon Palonkylän alueelle 
liikuntapalvelujen saavutettavuutta. 

 
 Liikuntapaikkaesimies Aki Huhtalan vastaus 19.1.2022: 
 
 Tita Haapajoki esittää valtuustoaloitteessaan 13.12.2021 

Palonkylä/Tikkamäki alue yhdistetään kaupungin muuhun latuverkostoon 
vetämällä yhdyslatu Kaupunginmetsästä Ahtimuksentien P-paikalle. 

 
 Rakennetun ympäristön lautakunta on käsitellyt kaupungin ylläpitämää 

latuverkostoa laajasti vuoden 2020 aikana ja päättänyt siinä yhteydessä 
nykyisen latuverkoston laajuuden suhteessa käytettäviin määrärahoihin. 
Tässä yhteydessä useiden latuosuuksien ylläpidosta luovuttiin (mm. 
puistoladut, Mattilanperä-Kopsa ladut, Lapaluoto). Kyseinen latuosuus ei 
sisälly kyseiseen päätettyyn verkostoon. 

 
 Pyyntöjä eri latuosuuksien lisäämisestä latuverkkoon tulee silloin tällöin. 

Nykyiset määrärahat ovat riittämättömät (vuosi 2021, tilanne 18.1.2022, 
toimintakate 140,3 %), joten jos kaupungin ylläpitämää latuverkkoa 
halutaan lisätä, tulisi sen yhteydessä keskustella myös liikuntapaikkojen 
ylläpidon määrärahan kasvattamisesta. Tällä hetkellä latuverkon 
laajentaminen ei ole mahdollista.  

 
 Kaupungin ylläpitämät ladut löytyvät osoitteesta 

https://www.raahe.fi/talviurheilupaikat/hiihtoladut 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Mattila Ritva 

 
Päätösesitys Esitetään kaupunginvaltuustolle: 

 
Annetaan valtuustoaloitteeseen liikuntapaikkaesimies Aki Huhtalan 

https://www.raahe.fi/talviurheilupaikat/hiihtoladut


valmistelema vastaus. 
 
Todetaan asia aloitteena loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyi esityksen. 
 
 
Kaupunginvaltuusto 28.02.2022 § 26 
    
1162/00.01.04/2021    
 
Päätösesitys Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle: 
 
 Annetaan valtuustoaloitteeseen liikuntapaikkaesimies Aki Huhtalan 

valmistelema vastaus. 
 
Todetaan asia aloitteena loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyi esityksen. 


